
     Hovedstyrets årsberetning 2024 

 
 
1. Hovedstyret 

 

1.1.0 Organisasjon 

 

1.1.1 Styret 

 Leder Magnar Linnerud 2024  

 Nestleder Anne Mari Bø 2024 - 2025 

 Sekretær Torfinn Austad 2023 - 2024 

 Kasserer Hendrik Jan ten Bolscher 2024 - 2025 

 Styremedlem Espen Gutubakken Haug 2024 - 2025 

 Styremedlem Kjersti Sønsteby  2024 - 2025 

 Styremedlem Nils Opsahl 2023 - 2024 

 Varamedlem Ole Håvard Skogli 2024 - 2025 

 Varamedlem Katrine Smestad Svartbekk 2023 - 2024 

 Ungdomsrepr. Magnus Sand 2023 - 2024 

 

 I tillegg består hovedstyret av gruppelederne 

 Morten Strandengen (Fotball), Øyvind Sørum (Ski), Marte Aannerud (Gym og 

 Turn) og Jan Tore Telnes (Håndball) 

  

1.1.2 Utvalg og komitéer 

 

 Kontrollkomitéen: Syver Aasberg            2023 - 2024 

  Hege Kristin Sand           2024 - 2025 

 

 Valgkomitéen Ellen Kyrdalen            2023 - 2024 

  Erland Grønstad           2024 - 2025 

  Christine Feiring           2023 - 2024 

   

1.1.3 Møter og tilstelninger 

  

 Det har i 2024 vært avholdt 6 hovedstyremøter. 

 

1.1.4 Saker 

 

 Det har i alt vært behandlet 82 saker på hovedstyremøtene. 

Stort sett har det vært faste saker på programmet. Hovedstyret har tett 

oppfølging av regnskap, budsjett, Biriavisa, status i undergruppene, status 

anlegg og vedlikehold samt status idrettshall på hvert møte. Reguleringsplan 

med rekkefølgekrav for uteområdet i Biri Idrettspark. Nytt lagerbygg/garasje 

med kiosk og speakerbu tilpasset ny tribune. Åpen hall og virkemidler for 

utenforskap. 

 

1.1.5 Medlemmer 

 

Vi har hatt en økning på 27 medlemmer i 2024. 

 

Antall medlemmer 31.12.2022   818 

Antall medlemmer 31.12.2023   785 

Antall medlemmer 31.12.2024   812 

  



 Medlemmer etter alder, i følge våre rapporteringer til Norges Idrettsforbund: 

 Tallene i parentes viser tallene pr. 31.12.2024. 

 

 Kvinner   0 -  5 år:    10   (-7)    Menn   0-   5 år:         9  (-8) 

Kvinner   6- 12 år:  122   (+6)   Menn   6- 12 år:     126  (+15)  

Kvinner 13- 19 år:    56 (+11)   Menn 13- 19 år:       59  (-1)  

Kvinner 20- 25 år:    12  (-10)   Menn 20- 25 år:       22  (0)  

Kvinner o/   25 år:  178  (+14)  Menn o/   25 år:      218  (+7)                               

Sum   kvinner         378  (+14)     Sum menn          421 (+13)  Totalt  812 (+27) 

 

1.1.6 Kurs/ utdanning 

 

Intet. 

 

1.1.7 Representasjon 

  

 Øystein Syversen har representert Biri IL i Idrettsrådet som leder av rådet. 

 Monica Eikrehagen har representert Biri IL som medlem i det samme rådet. 

Magnar Linnerud er kasserer i Madshus Skifestival AS.  

 

1.1.8 Rapport fra komitéer 

 

1.1.8.1 Biriavisa  

 

Biriavisa 

Biriavisa kom i 2024 ut med 5 nummer. 2024 var den 53. årgangen av 

Biriavisa. Avisa distribueres av posten, opplag er på 3.200 eksemplarer og 

distribueres i Biri, Biristrand, Redalen og nedre del av Snertingdal, og 

abonnementer 

Styret i Biri IL retter en stor takk til Trond Vegard Ødegården som har hatt 

ansvaret for design og produksjon, og til Kjell Heimdal som har solgt annonser. 

Tore Feiring for redaksjonelt stoff. Idrettslaget vil også takke alle øvrige 

bidragsytere og medhjelpere for innlevering av mye bra stoff. Til slutt en rette 

en stor takk til alle våre annonsører, som gjør det mulig å gi ut avisa. Vi vil 

rette en spesiell takk til A-media Trykk Innlandet AS, som sponser oss med en 

betydelig del av trykkekostnadene. 

  

1.1.8.2 Skøytebanekomitéen 

 Deltatt i dugnadsgjengen: 

 Nils Opsahl 

 Vidar Lillestu 

 Lars Opsahl 

 Toril Storgjelten 

 Vegard Magnussen Rønning 

 Tommy Stensrud Øverby 

 Nils Kristian Brostuen (vaktmester) 

 Per Erik Flaaten 

 Keth Krossli 

 Kent B Westvang 

 Johan Grønstad 

 

For sesongen 2023/2024 var isflaten på skøytebanen ferdig anlagt 2. desember 

2023. Det ble en rekordtidlig åpning i god tid før Jul. Det var riktig stor 



aktivitet på banen i tiden før jul, og bana ble flittig brukt i romjula og i 

nyttårshelgen. 

Dugnadsgjeng bestående av foreldre og andre interesserte utfører jobben med å 

få anlagt isflaten. Dette er en jobb over 5 kvelder hvor det sprøytes på vann 

med brannslanger for å få en bra såle på isbanen 

Gjennom vinteren har det vært høy aktivitet, og banen har blitt brukt på dagtid 

av skolene, og på kveldstid og helg av unger og voksne i bygda. 

Vaktmester Nils Kristian sørget for brøyting ved behov, og vanning 1 gang i 

uken. Vanning er hovedsakelig lagt fast til mandager, for å gjøre å enklere 

kunne koordinere dette med aktivitet fra Barne- og ungdomsskolen på dagtid. 

Den innsatsen Nils Kristian gjør her er helt fantastisk og helt avgjørende for å 

kunne holde skøytebanen oppe med den kvaliteten som vi gjør. 

Banebelysningen som ble installert 2020 har vært i bruk så fort skøytebanen er 

klar for bruk. Banelyset er satt opp med tidsur som tenner ved solnedgang og 

slukker 22:30. Det har vært noe problemer med tidsuret, da batteriet som 

holder klokken ved strømbrudd er ladet ut. Vidar og Caverion sponset derfor 

ett nytt astrour som gjør at lyset nå slår seg på og av som det skal. 

Skøytebanen var islagt og åpen for bruk frem til 10. Mars, da vårsolen satte 

stopper for sesongen. 

Dugnadsgjengen har i de siste årene slitt med utslitte slanger, som har skapt 

problemer med å anlegge isflaten. Det ble derfor i forrige årsmøte anmodet om 

midler til nye slanger. 

Biri IL i samarbeid med FAU ved Biri barneskole og FAU ved Biri 

Ungdomsskole, gikk til anskaffelse av nye slanger, høsten 2024, dette lettet 

arbeidet vesentlig, og sikrer at vi i fremtiden har utstyr for å kunne 

opprettholde en skøytebane på Biri. 

10. Desember 2024 var det endelig meldt en kuldeperiode, og dugnadsgjengen 

gikk i gang med å få anlagt is, i håp om å være ferdig til jul. Prosessen med å 

legge is ble avbrutt av en mildværsperiode, men kom i gang igjen slik at 

skøytebana ble åpnet for bruk 22. Desember. Før Jul i år også! Banen ble flittig 

brukt i romjula og i nyttårshelgen. 

1.1.8.3  Torsdagsklubben, damegruppa, og stordugndsgruppa 

 

 Dette har vært Torsdagsklubbens 19. driftsår. Dette er en gjeng på ca. 25 

personer som ønsker å benytte noe av fritiden sin til å gjøre dugnadsarbeide for 

Biri Idrettslag. 

Det er gjennomført flere dugnader og prosjekter i Biri idrettspark, Myrvang, 

flyttedugnader m.m. 

5 til 15 mann har møtt til dugnadsarbeid på torsdager fra kl. 18.00 til 21.00. Det 

ble også benyttet en del andre ukedager til arbeidsoppgaver. 

Gjengen har vært ledet av Bjørn Feiring og Magnar Linnerud. I 2024 er 

følgende arbeid utført: 

I 2024 har mye av dugnadsarbeidet vært på den nye garasjen/ lagerbygget med 

kiosk og speakerbu, i tillegg er det gjennomført flere dugnader og prosjekter i 

Biri idrettspark, Myrvang, flyttedugnader m.m. 



Den årligere fisketuren gikk i år til Bjørg og Roy sitt fine feriested i Vallersund 

på Fosenhalvøya 13. til 17. juni. Gjengen hadde sitt tradisjonelle julebord med 

15 gjester den 6.12. 

Noe av det som er utført av arbeide i 2024 

· Satt opp ny garasje/lager med kiosk og speakerbu på 150 kvm. 

· Hentet kontorutstyr på Skrinhagen, montert i nytt kontor 

· Montert skap i Biri Flerbrukshall 

· Reparert dører i garderobe 

· Satt opp stillas, revet panel yttervegg klubbhus 

· Demontert kjøkken og masse annet utsyr på Skrinhagen, lagret på Skrinhagen 

· Diverse el arbeide, lekting og isolasjon ny yttervegg klubbhus, maling av     

  panel 

· Ryddet frisbeegolfbanen 

· Lagt panel på klubbhus Elvedalen Gokartbane 

· Satt opp byggegjerde, ny garasje/lager med kiosk og speakerbu 

· Malt utvendig panel klubbhus 

· Revet stillas 

· Lagt plater og isolert grunnmur klubbhus 

· Demontert, gravd frem og lagret lekestativ fra barnehagen 

· Hentet kontormøbler på Lena 

· Diverse vedlikehold Myrvang 

· Isolert og lagt plater på grunnmur nord veggen på klubbhytta 

· Div rydding 

Torsdagsklubben har lagt ned.1598 dugnadstimer, av disse så er 1349 timer på 

den nye garasjen/lager og kiosk bygget 

Av dette så har Roger alene 370 timer med det nye bygget 

hvis vi bruker en timepris på kr. 300,- så har dette en verdi i kroner på 

kr.480.000,- 

I tillegg kommer alle timene Arnfinn har klipping på Myrvang nærmiljøanlegg, 

ca 150 timer. 

Takk til hele torsdagsgjengen for den jobben som gjøres på idrettslagets 

anlegg. 

 Torsdagsklubbens damegruppe 

 

Gjengen ledes av Irene Kalrasten. De er 9 damer som har ansvaret for vasken 

av toalettanlegget på Myrvang. Damegruppa hjelper også til med den 

månedlige stordugnaden, med vask av Biri Flerbrukshall og klubbhytta. De 

stiller også opp på diverse andre jobber for idrettslaget når det er behov. 

Damegruppa har også tatt på seg ansvaret for servering under Madshussprinten. 

Unni Linnerud arrangerte julebord for damegruppa. Takk til damegruppa for 

den jobben dere gjør. 

Stordugnadsgruppa. Gruppa ledes av Ragnhild Svartbekk. Det ca. 10 damer 

som har sagt seg villig til å være med på en større dugnadsjobb en gang pr. 

mnd. Hovedoppgavene har vært vask i Biri Flerbrukshall og Biri IL sin 

klubbhytte. 

Takk til gruppa for den jobben dere gjør med vaske av Biri IL sine anlegg. 

Alle dugnadskjengen og tillitsvalgt var invitert til årets julebord i Biri IL 31. 

januar. 



1.1.8.4    Biri flerbrukshall 

  

 Årsmelding 2024 Utleie Biri Flerbrukshall 

 

 Aktiviteter 

Hallen er nå mer i bruk enn noen gang. På dagtid benyttes hallen 3,5 dager i 

uka av skolen. Dametrimmen og Bowls bruker hallen en dag, en halv dag er 

satt av til vask. 

Det er mer utleid på kveldstid gjennom hele året enn tidligere, hovedsakelig på 

grunn av at håndballgruppa nå har flere lag, hvor flere lag har to treningsøkter 

hver uke. Ellers benyttes halltid for faste leietakere til fotball, turn og 

volleyball. 

Det har vært totalt 18 dager med åpen hall; fire lørdager i februar, samt vinter-, 

påske- og juleferien. Hallen har også vært benyttet av eksterne leietaker som 

har helge-samlinger for bl.a. futsal, rugby og drill-tropp. 

 

 Utleie 2024: 

Det er ikke hentet ut tall for fakturert utleie/antall timer hallen er i bruk 2024 

pga endring i banekalender våren 2024. 

 

 Fordeling: 

 Halltid fordeles etter følgende kriterier: 

 - Inneidretter (håndball og turn) 

 - Alder (yngre spillere skal prioriteres til tidlige treningstider 

 - Tilhørighet (Biri IL- Redalen IL – andre klubber/eksterne leietakere) 

Det er en del forespørsler om fast halltid i vinterhalvåret fra eksterne leietakere, 

som blir avvist da halltid prioriteres til lag i egen klubb. 

 

 Leiepriser 

Leiepriser for sesongen blir endret på høsten, og vi følger i hovedsak satsene 

som Gjøvik kommune har i sine anlegg. Endring gjort fra 1.oktober 2024: 

 Barn og unge, idrettslag: kr 135 (før kr 127) 

 Voksne eget idrettslag, samt andre klubber: kr 259 pr time (før kr 244) 

 Andre leietakere kr 360 pr time (ikke endret) 

 Leiepriser for kommersielle leietakere/ikke idrettsarrangementer: etter avtale. 

 

  

 Annet: 

Merete Jostad har vært kontaktperson for utleie siden oppstart i 2018, og har 

god dialog med faste kontaktpersoner i undergruppene når det gjelder fordeling 

av halltid. I tillegg benyttes Facebook-gruppa «Leietakere i Biri Flerbrukshall» 

til informasjon. 

 

1.1.8.5                  Nettsiden biriil.no og biri.no 

 

Biriil.no 

 

Nettsiden til Biri IL har blitt brukt til å legge ut nyheter og aktiviteter i 2024. 

Alle de aktive gruppene i Biri Idrettslag benytter biriil.no til å legge ut 

nyhetssaker og annen nyttig informasjon til medlemmene. Kommunikasjon 

med medlemmer i de forskjellige undergrupper og lag foregår via Facebook 

grupper.  

Banekalenderen et viktig verktøy i planleggingen av aktiviteten og utleie i 

idrettslaget vårt. Det er 3400 brukere som har vært inne på nettsiden i 2024. 

Brukerne: 61% bruker mobil, 38% bruker datamaskin og 1% nettbrett. Takk til 

Jan Robert Bergh som har ansvaret for Biriil.no 



 

Sosiale medier Informasjon fra trenere til aktive medlemmer foregår via 

Facebook. Dette er en egnet kommunikasjonsform. De aller fleste trenere, 

medlemmer, lagledere og foreldre er tilgjengelige på Facebook hver dag. 

Trenere bruker Facebook hyppig til å informere om møtetidspunkter til 

aktiviteter, og annen relevant informasjon. Fotballgruppa, håndballgruppa  

og skigruppa bruker også Spond til kommunikasjon. 

 

Det er opprettet egne Facebook- sider for alle gruppene: Biri Idrettslag Biri IL 

Fotball Biri IL Håndball Biri IL Ski og sykkel Biri Gym og turn Gruppene 

bidrar med nyttig og praktisk informasjon. Viktige oppdateringer om de 

forskjellige aktivitetene som foregår i Biri IL. Det er utarbeidet regler for bruk 

av sosiale medier. 

 

Biri.no og Facebook siden «Det skjer i Biri og omegn».  

 

Ansvaret for drift av Biri.no og Facebook siden ligger under Biriavisa. 

Tore Feiring er engasjert som redaktør. 

Biri.no er et samarbeidsprosjekt med Gjøvik kommune. 

Biri.no skal fylles med redaksjonelle artikler, og relevant informasjon om Biri. 

 

Facebook siden «Det skjer i Biri og omegn» har 2.903 medlemmer 

Biri.no og Facebook siden skal dekke behovet for informasjon til Biris 

befolkning og andre i landet som ønsker opplysninger om Biri. Det er 

produsert 247 artikler på Biri.no i løpet av 2024. 

 

Det er 55.000 brukere som har vært inne på Biri.no i 2024, snittet siste kvartal 

2024 var rundt 5500 UNIKE brukere pr. måned. Noen annonseinntekter er det 

også, om enn noe mindre enn det som kan være mulig. Dette jobbes det nå med 

for 2025. Tilbakemeldinger på sakene som publiseres er gjennomgående gode. 

Likevel oppfordres Biri Ils medlemmer å både å tipse mer, og ikke minst gi 

beskjed hvis man ønsker omtale av noe man brenner for. Det er også fullt 

mulig å levere innlegg fra møter, aktiviteter eller kort og godt heller bruke 

biri.no enn å legge ut på facebook.  

Det er økende antall medlemmer på Det skjer i Biri og stor økning av leste 

saker på biri.no Brukerne: 78% bruker mobil, 15% bruker datamaskin og 7% 

nettbrett. 

Takk til Tore Feiring som er redaktør og Jan Robert Bergh som drifter 

nettsiden. 

 

 

1.1.8.6 Biritrimmen 

Biritrimmen fortsatte også i 2024, med Trond Vegard Ødegården og Torfinn 

Austad som ansvarlige. 

Postene ble fordelt rundt om i Biri, uten noe bestemt mønster. Enkelte av postene 

kunne nok betegnes som utfordrende. I tillegg til 11 poster i Biri ble det også  

utplassert 5 poster i området rundt Bratbergsetra. 

Det var 30 stykker som fullførte Biritrimmen i 2024. 

Disse fikk plakett for 10 gjennomførte sesonger: Arne Jørgen Hauge, Thorgrim 

Sørum og Gry Haugelien. 

Disse ble trukket ut med gavekort: Merete Jostad og Anne Sofie Kleiven. 

 

1.1.8.7 Folkebadinga 

  

 Komiteen består av: 



Livreddere kvinner: Ragnhild Dunker, Guro Kvam Nyheim, Elisabeth 

Sørensen, Eli Olstad 

Livreddere menn: Arvid Elveseter, Bjørnar Høie Gjefsen, Øystein Syversen, 

Magnar Linnerud 

 Billettører: Arnfinn Joløkken, Hege H. Sand, Finn Bratteng, Mona Bekkelund 

Bassenget driftes på dugnad av denne gjengen, men ca. en vakt dag i mnd. pr. 

person. 

Dette er andre år Biri IL drifter folkebadinga i Biri. Etter forespørsel fra Gjøvik 

kommune tok Biri IL over driften av folkebadinga fra 1.1. 2023 

Bassenget er åpent hver tirsdag fra kl. 17.00 til 20.00. Biri IL stiller med 2 

livreddere og en billettør på hver vakt. Alle livreddere gjennomfører årlig 

livredningskurs. Bassenget har vært åpen for befolkningen i Biri 29 tirsdager i 

2024. Oppmøtet ligger på 15-30 personer pr. gang. 

For de som er med som vakt., så er det spesielt gledelig å se hvor trygge mange 

barn blir i vannet i løpet av en sesong. 

 Takk til dere som stiller opp på denne dugnaden. 

1.1.8.8 CARPET BOWLS BIRI 

Ledere også i 2024 har vært Gerd og Steinar Hagen 

Bowls gruppa leker fortsatt hver torsdag i Biri il Flerbrukshall fra kl 1100 til 

1300. 

 37 registrerte spillere deltar, en økning fra 2023 

Klubben har 5 komplette baner vel organisert av et utmerket arbeid av en 

glimrende vaktmester. 

 

 Stevner/representasjoner i 2024 

 

10.02.24: Carpet Bowls NM i Rakkestad. guttelaget fikk Bronse og jentelaget 

fikk 9. plass. 

 14.03.24: Turnering i Snertingdal med lag fra Vind , Biri og Snertingdal. 

25.04.24: Klubbmesterskap i Biri Singel Bowls. 1.p. Roy Øverby, 2. p. Rolf 

Breivik, 3. p. Arne Hagen. 

22.05.24: Steinar deltatt i Ncbf. kurs og godkjent som trener, instruktør og     

dommer. 

03.10.24: Turnering i Biri flerbrukshall med firerlag fra Vind, Snertingdal og 

Biri. 

24.10.24: Kretsstevne for firerlag på Harestua. Deltagere: Glassverket, 

Oppegård. Snertingdal, Biri og Harestua. Dette var kvalifisering til NM 2025. 

Biri slo til med sølv og fjerdeplass og dermed 2 kvalifisert lag til NM 2025. 

01.11.24: Biri IL. sendte søknad om å arrangere NM sluttspill i Carpet bowls i 

2026. 

 

1.1.8.9. Bordtennis 

 

Biri Bordtennis Senior 2024  

Biri bordtennis senior er en liten gruppe på 8-10 menn, som møtes en gang i 

uka på Klubbhuset for å spille bordtennis. Aldersspenn fra 22-70år. Hver 

tirsdag fra september til mai spiller vi et par timer, drikker kaffe og skravler. 

Dette er et lavterskel tilbud som flere gjerne kan møte opp på. Vi setter opp tre 

bordtennisbord og spiller kamper. Foreløpig har klubbhuset vært arena men 



blir vi flere så må vi kanskje melde oss på om halltid. Når april/ mai kommer 

har vi kåring av årets spiller, da har vi en avsluttende turnering i hallen.  

 

Nils Kristian Brostuen 

 

1.1.8.10 Madshussprinten 

Madshussprinten arrangeres i starten av februar hvert år, og inngår i Madshus 

Skifestival. I 2024 var det 18 gangen vi gjennomførte arrangementet, som 

siden oppstarten kun har blitt avlyst 1 gang grunnet Corona. I 2024 inviterte vi 

også de helt yngste skiløperne (klasser fra 2 til 7 år) i tillegg til de vanlige 

klassene som er gutter og jenter fra og med 8 år til og med 16 år. 

Dessverre var det litt liten deltagelse grunne kollisjon med blant annet et 

landsrenn for 13 og 14 åringene. Det var ca. 30 deltagere mellom 8-10 år, ca. 

49 deltagere mellom 11-16 år, og ca. 30 deltagere mellom 2-8 år. 

Madshussprint-komiteen består av en rekke nøkkelressurser som har vært med 

i mange år og støttes av en solid og god dugnadsgjeng som også har vært med i 

mange år. Totalt er det ca. 40 personer i aktivitet denne lørdagen for å dra dette 

arrangementet i havn. Martin K. Sveum som leder Madshussprint-komiteen vil 

takke alle som bidrog til å få gjennomført Madshussprinten som hvert år for 

veldig mange positive tilbakemeldinger. En spesiell takk til Madshussprint-

komiteen for all planlegging og ansvarlige for de forskjellige områdene som 

skal ivaretas på et slikt arrangement. Komiteen bestod i 2024 av: 

 · Audun Ekern 

 · Ragnhild Dunker 

 · Øystein Syversen 

 · Magnar Linnerud 

 · Åge Jevnesveen 

 · Øyvind Sørum 

 · Arild Stuldalen 

  Jan Olav Bilit som steppet inn som Rennleder på kort tid da Martin ble syk. 

I tillegg rettes en stor takk til Biri IL Ski sine løypekjørere (Jan Olav Bilit og 

Arild Stuldalen) som gjennom hele sesongen sørger for et godt underlag til 

løypene som de kjører opp til Madshussprinten. I 2024 brukte komiteen og 

dugnadsgjengen ca. 140 timer i tillegg til det løypekjørerne legger ned på 

forhånd. 

1.1.8.11 Løypekjøring Gråsteinsmyra med tilførselsløyper. 

Siden avtalen ble fornyet og signert med Gjøvik kommune i 2015, har Biri IL 

gjennomført kjøring av løyper i området Gråsteinsmyra. I 2024 innebar dette 

en rundløype på selve Gråsteinsmyra med løyper ned til Kalverudsetra, ned til 

parkeringsplass på Dempa, ned til parkeringsplass på Brattbergsetra, ned til 

parkeringsplassen ved Suren i Biri Øverbygd, ned til der løypa over til 

ytteråsen krysser Øverbygdsvegen like ovenfor Haugsrud, i tillegg til å løype 

inn til tilstøtende løypenettet på Fjellmyra. Dette har vært godt organisert 

gjennom at vi i 2023 fikk vi på plass en skutergruppe. Skutergruppen bestod i 

2024 av: 

 · Geir Bekkelund 

 · Audun Ekern 

 · Jonas Ekern 



 · Bjørn Olaf Ødegården 

 · Martin K. Sveum (koordinator for Skutergruppen) 

Gjøvik kommune kjører selv disse løyper en gang i uken mens Biri IL 

kontaktes dersom det av forskjellig grunner er behov for å kjøre opp igjen 

løypene etter snøfall, etter mye vind eller dersom det er andre årsaker til at 

kommunen trenger bistand. Ved behov for å kjøre alle løypene, så tar det ca. 3 

timer. Biri IL retter en stor takk til skutergruppen som også har bidratt noe med 

tilrettelegging av løypa gjennom høsten, med kvisting av trær og annet for å få 

gode forhold. I 2024 brukte skutergruppen ca. 60 timer. 

1.1.8.12 Biri Turstier 

 

 Biri IL har tatt på seg ansvaret for å rydde 5 offisielle turstiene i Biri. 

 Dette som en avdeling under DNT Gjøvik og Omegn sin Stigruppa. 

 De fire stiene er følgende: 

 Brynstadberget på 7,5 km, ansvar Biri JFF. 

 Sigstadrunden på 5,3 km, ansvar Biri Bygdekvinnelag 

 Steigrunden på 8,8 km, ansvar Biri Lions 

 Utsikten på 5,7, km ansvar Biri IL 

 Skulhuselva på 7,4 km, ansvar Biri IL 

Gjennom året har det blitt gjort diverse arbeide på alle 5 rundene med rydding 

av vegetasjon. 

 Det er lagd bruer og klopper i Steigrunden, Sigstadrunden og Brynstadberget. 

Etter at vi fikk støtte fra Sparebankstiftelsen på kr. 35.000, er det er kjøpt inn 

ny el-motorsag, og impregnerte materialer. 

 Oversikt over alle stiene finnes i Biri, ligger på Biri.no 

Takke til alle ansvarlig grupper og enkeltpersoner som er med på denne 

dugnaden 

 

1.1.8.13 Trimmen 

 

Ledere i 2024 har vært Unni Linnerud i samarbeide med Siv Lykke fra Friskliv 

Senior i Gjøvik kommune 

Trimmen er et lavterskeltilbud for de over 60 år. Trening hver torsdag fra kl. 

09.30 til kl. 10.30. 

 Gruppa har nå vokst fra kun 7-8 deltakere til over 40 deltakere pr. trening. 

Biri Flerbrukshall blir benyttet til aktivitetene. Gruppa hadde felles julebord på 

Biri Travbane 

 

 Takk til Unni Linnerud som organiserer denne aktiviteten. 

1.2.0 Økonomi 

 Hovedlaget hadde en samlet inntekt på kr. 2.525.188, mens utgiftene beløp seg 

til kr. 2.177.646. Renteinntekter kr. 58.752 kroner. Dette gir et driftsoverskudd 

på 406.294 

De viktigste inntektskildene er offentlige tilskudd, sponsorinntekter, 

medlemskontingenten, grasrotandelen, offentlig støtte, mva. komp. og 

bingoinntekter. 

De største utgiftspostene er strømutgifter, øvrig drift og vedlikehold av hus, 

anlegg og maskiner, regskapshonorar, forsikringer, samt lønn til vaktmester. 

For detaljer vises det til regnskapet. 



For gruppene ble driftsresultatene: 

Biriavisa: +kr. 13.720, Fotball: +kr. 98.487, Ski: - kr.13.749 

Håndball: - kr. 7.409, Gym- og turn +kr.33.667, Madshussprinten + 4.960. 

 

Dette gir et totalt driftsoverskudd for Biri IL på kr 536.401 

Totale inntekter for laget er kr. 3.915.822 kroner og utgifter kr. 3.458.441 

Renteinntekter er kr. 79.020 

 

1.3.0      Egne anlegg 

  

1.3.1      Beskrivelse 

 

Biri IL eier og driver denne anleggsmassen: Ei lysløype i sentrum,  

en kunstgressbane, en gressbane, en flerbrukshall og kombinert 

kunstgressbane/ skøytebane. Dessuten har laget en ballbinge ved klubbhuset. 

Utover dette er det tre baner for barnefotball på Myrvang, samt en asfaltert 

bane på samme område. I tillegg er det laget til akebakke i den nedlagte 

hoppbakken og en frisbeegolfbane.  

 Av bygninger har vi et klubbhus og et lagerbygg med kontor samt et nytt 

 lagerbygg med kiosk og speakerbu. Dette er tilrettelagt for å sette opp tribune 

 under tak. 

På Myrvang er det våningshus, et større uthus med speakerbu, garasje for 

løypemaskin og diverse oppbevaringsrom, samt et mindre uthus. 

 Maskinparken består av en gressklipper, en snøscooter, samt ei løypemaskin 

 Videre en mindre traktor med utstyr til vedlikehold av kunstgressbana. 

 

1.3.2      Investeringer/ nyanlegg 

 

Det er satt opp et nytt lagerbygg nord for det eksisterende. Dette nye bygget er 

innredet med kiosk, 4 mill ink. budsjett. Seinere vil det bli gjort i stand 

speakerbu i 2. etasje og tribune skal på plass.  

Det er gjennomført utbygning av uteområdet i henhold til gjeldene 

reguleringskrav med rekkefølgekrav som ble stil til Biri idrettslag totalbudsjett 

4,5 mill ink. mva. Begge utbygningen er gjort innenfor vedtatte budsjetter, 

innsamlede midler, og en stor dugnadsinnsats. 

 

1.3.3        Drift 

 

Møtevirksomheten i AU/ HS har vært som vanlig. 

 

Arbeidet i gruppene går bra. AU/ HS har ikke hatt saker som angår gruppenes 

drift. 

 

1.4.0      SPORTSLIGE AKTIVITETER 

 

1.4.1      Organiserte treninger i perioden 

 

 Vi viser til enkelte gruppers oversikter.  

 

1.4.2      Konkurranser på egne anlegg 

 

Vi viser til gruppenes årsmeldinger hva konkurranser angår. 

 

1.4.3      Resultater fra konkurranser 

 

Vi viser til gruppenes årsmeldinger 



 

1.4.4      Egne arrangementer 

 

 Hovedlaget har arrangert Madshussprinten.  

 

1.4.5 Dugnader 

 

Dugnader HS/ AU F Hånd Ski G/T Totalt

Egne anlegg 2890 300 3190

Arrangementer 200 4700 980 110 5990

Møter/ Adm 800 800 200 100 55 1955

Andre akt. 1170 1170

Innt.br. 0

Sum 5060 5500 1180 400 165 12305  
  

 Hovedlagets dugnader på egne anlegg omfatter: Torsdagsklubben,  

 Damegruppa, stordugnaden, skøytebanekomitéen, klipping Myrvang. 

 Andre aktiviteter er: Biriavisa, Biri.no, Birikalenderen, løypekjøring 

Gråsteinsmyra, Biri Turstier, Folkebadinga, Biritrimmen, Bowls, trimmen og 

bordtennisen. 

 

1.5.0 Årsprogram – gjennomføring 

 

Året 2024 har vært et normalår for Biri IL hva driften angår, bortsett fra  

 bygging av nytt lagerbygg med kiosk. 

 

 

 Styret i Biri IL vil takke alle våre medlemmer for innsatsen i 2024, og ønsker velkommen 

tilbake i 2025.  Likeså takker vi alle våre samarbeidspartnere for godt samarbeid i året som gikk.

  

 

Magnar Linnerud  Anne Mari Bø                        Hendrik Jan ten Bolscher 
Leder Nestleder                  Kasserer 

 

Torfinn Austad Espen Gutubakken Haug  Nils Opsahl 
Sekretær Styremedlem   Styremedlem 

 

Kjersti Sønsteby Magnus Sand   Kathrine Smestad Svartbekk 
Styremedlem  Ungdomsrepresentant  Varamedlem 

 

Ole Håvard Skogli 
Varamedlem   

   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

                               ÅRSMELDING 2024 

 
 

3 Årsmelding for Biri IL Fotball  
 

3.1.0 ORGANISASJON 

3.1.1 STYRET 

 

Funksjon    Navn                                Funksjonstid 

 

Leder             Morten Strandengen  2024 

Kasserer        Hanne Vange 2024 

Styremedlem  Steffen de Wit  2024/2025 

Styremedlem  Jørund Løkken  2024/2025 

Styremedlem  Hege M Reine  2024 

Styremedlem  Christine F Opsahl  2024/2025 

Styremedlem  Lene Strøm Sletten  2024/2025 

 

3.1.2 TRENERE OG LAGLEDERE 

 

LAG  LAGLEDER TRENERE 

     

A Herrer  Ståle Larsen Stian Løkken 

   Knut Arild Nordhagen  

   Øyvind Sørum 

A Damer  Jentene i fellesskap Morten Strandengen 

   Knut Arild Nordhagen 

G 16 Samarbeidslag Marita Bergsodden Joakim Bjørnstad 

   Trond Øyvind Nilsen 

   (kontaktperson Biri) 

G 15 Samarbeidslag Kathrine Sørlundshagen John Arne Mathisen 

G 14 Samarbeidslag  Kent Werstvang 

J 13  Kjersti Sønsteby Eva Slaatsveen 

   Lill Therese Lybekk 

   Kenneth Grønvold 

Mix 12  Line Merethe Nersveen Stian Sletten 

  Stian Sletten Robert Engen 

J 11  Leif Bjarne Strandbakke Morten Skoglund 

G 11  Ann- Kristin Pedersen Erland Grønstad 

   Ozzy Yigit 

G 10  André Kvernlien Andreas Haugom 

  Andreas Haugom Kai Brenden 

J 10  Jahn Olav Steinshylla Stian Meiningen  

  Stian Meiningen Pål Rolidjordet Sveen 

G 9   Daniel Amble 

   Ragnhild Sveen 

J 8  Lene Sletten Tina Brenden 

  Hanne Karlstad 

G 8  Erland Grønstad Erland Grønstad 

  Rune André Nyjordet Kjetil Pedersen 

   Kent Westvang 

J 7   Nicklas Grønsås 

   Mari Therese Solberg 



   Vegard J. Evensen 

  

G 7  Anne Mari Melgård Bø Andreas Haugom 

   Magnus Nyheim 

J 6  Øyvind Sørum (kontaktperson) 

G 6  Øyvind Sørum (kontaktperson) 

 

Dommeransvarlig Per Erik Flaaten| 

 

3.1.4 SAKER 

 

 I alt er det behandlet saker. Nesten alle sakene har dreid seg om den daglige 

 driften, økonomi, sponsorer, sportslig 

 

3.1.5 MEDLEMSTALL 

 

 Ifølge Rubic, som er vårt medlemsregister, så har vi 192 registrerte fotballspillere. 

 I tillegg har fotballgruppa engasjert ca. 50 personer i styrtet og som lagledere og 

 andre medhjelpere. 

 Og så har vi Oldboysgruppa som er et lavterskeltilbud. Totalt aktive medlemmer 

 blir da ca. 260. 

 Det er ca. 15% jenteandel i spillerstallen totalt sett. 

 

3.1.6 KURS OG UTDANNING 

 

 Klubbdommerkurs i vår ble arrangert med ca. 15 deltakere 

 

 Morten Strandengen, Steffen de Wit og Jørund Løkken har deltatt på diverse fotball- 

 faglige møter og tilstelninger i regi av IØFK.  

 

 Biri IL takker spillere/ instruktører/ dommere og andre for den innsats dere viser ved 

 Å representere Biri på en utmerket måte både også utenfor egen klubb. 

 

3.2.0 ØKONOMI 

 

 Regnskapet viser et overskudd for 2024 på 108.364 kroner, mot et underskudd på 

 33.483 kroner i fjor. Enn oppgang på 141.846 kroner. 

 Totale inntekter hittil desember er på 777.737 kroner mot 538.765 kroner i fjor. 

 Detter er en økning i inntekter på 238.972 kroner. 

 Totale driftskostnader pr. 2024 er på 673.836 mot 572.830 i fjor. Detter er en økning  

 på 101.006 kroner. 

 

3.4.0 SPORTSLIGE AKTIVITETER 

 

3.4.1 ORGANISERTE TRENINGER 

 

 Året sett under ett har det vært en stor suksess med netto påfyll av aktive i klubben. 

 Aktiviteten har vært høyere enn forrige års organiserte aktiviteter. 

 

3.4.2 KONKURRANSER UTFØRT PÅ EGNE ANLEGG 

 

 Det er gjennomført totalt ca. 200 kamper organiserte kamper, herav 105 kamper i 

 Idrettsparken og Myrvang. 

 

3.4.3 RESULTATER FRA KONKURRANSER 

 



 Vi viser til det enkelte lags rapport.  

Noen lag har deltatt på cuper i 2024, bl.a. Grueturneringen, Norway Cup og Dana  

Cup 

 

3.4.4. EGNE ARRANGEMENT 

 

 Den tradisjonelle fotballskolen for aldersgruppen 6- 13 år ble gjennomført på vanlig 

 Måte første uka i skoleferien 2024. 

 

 5. dagsfesten på Biri Herredshus ble avholdt; godt besøk og gode inntekter. 

 

3.4.5 DUGNADSTIMER 

 

 Med kamper, treninger, cuper og andre tilstelninger er antall dugnadstimer i 

fotballgruppa stipulert til ca. 5500 timer 

 

3.4.6 UTMERKELSER 

 

 Statuett for 120 kamper ble tildelt Håvard Flåten og Magnus Kind Gilberg 

 

3.5.0 ÅRSPROGRAM 

 

 Nytt årsprogram vil bli utarbeidet av det nye styret, men vil følge hovedmønsteret  

 fra tidligere år. Fot ballgruppa takker spillere, trenere, dommere og foreldre for 

 god gjennomføring av sesongen 2024 

 

 Vi vil også takke våre sponsorer for god støtte i året som gikk. 

 

 

 

 --------------------------------            -----------------------------        -------------------------- 

                         Morten Strandengen                     Hanne Vange                      Steffen de Wit 
                         Leder                                              Kasserer                                  Styremedlem 

 

 

                   -----------------------------------            -----------------------------------      ----------------------------- 

       Hege M Reine                             Jørund Løkken                      Christine F. Opsahl 
                         Styremedlem                                    Styremedlem                             Styremedlem 

 

 

                  ------------------------------------ 

                           Lene Sletten 
                         Styremedlem 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Årsrapport fra Gym og Turngruppa 
 

4.1.0 Organisasjon 

4.1.1 Styret 

 

Leder     Marte Aannerud  

Nestleder      Ragnvald Baardseth Steile  

Sekretær  Marthe Stine Lunde 

Kasserer  Iver Bruset 

Styremedlem Gunn Johansen 

Materialforvalter Maiken Stensrud Havik 

  

4.1.2 Utvalg og komitéer 

  

Hovedtrenere.   

     

Therese Kleven Lunn, Josefine Langerud, Nadja Michelle Gasparini, Maiken Stensrud Havik, 

Mildrid Ullerud og Marianne Larsen 

MedtrenereÅsne Aannerud Prøvem  

  

4.1.3Møter og tilstelninger 

  

Det har vært avholdt 2 styremøter høsten 2024. 

  

4.1.5.Medlemmer 

  

Medlemmer pr 31.12.2024:  45 

Fordeling:  

        Gymlek, 4-6 år : 18 deltakere 

        7-8 år: 15 deltakere 

        9-12: 12 deltakere 

  

4.1.6.Kurs og utdanning 

  

  

4.2.0.Økonomi 

  

Vi viser til vedlagte regnskap. 

  

4.4.0.Sportslige aktiviteter 

  

Det har ikke vært arrangert noe annet enn et styremøte og treninger, og fokuset har vært oppstart 

av gym -og turntilbudet. 

 

4.4.1.Organiserte treninger i perioden 

  

11 treninger.  

  

4.4.5.Dugnadstimer på egne anlegg 

  

Det er utført 110 timer med dugnad i hallen i 2024 inkludert treninger og planlegging av 

disse. Utover dette kommer 55 timer administrasjon. 

  

 

 

 



 

5.5.0Årsprogram- Gjennomføring 

  

Treningene er gjennomført etter planen. 

  

5.6.0Årsprogram neste år 

 

 • Øke trenerstaben slik at man kan øke tilbudet for flere medlemmer da vi har ventelister. 

• Oppvisning på våren og på jubileumsfeiringen for Biri IL. 

• Videreutdanne trenerne gjennom kurs og seminarer. 

• Oppgradere/vedlikeholde utstyr. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Årsberetning 2024 fra Håndball 

8.1.0 Organisasjon 

8.1.1 Styret 

Rolle                                                                Hvem                       

 

Leder                                                      Jan Tore Telnes 

Kasserer                                                 Roger Linnerud 

Styremedlem, barnehåndballansvarlig   Erlend Løkken 

Styremedlem, kioskansvarlig                 Mari Therese Solberg 

Styremedlem                                          Anette Pettersen 

Styremedlem                                          Merete Jostad 

 

Valgkomite                             Charlotte Løvaas 

 

8.1.2 Utvalg og komitéer 

 

Trenere og lagledere 

Lag  Navn  Funksjon 

G/J 6  Lise Ruttenborg Lagleder  

 Charlotte Løvås  Trener 

G7  Guro Kvam Nyheim  Trener/Lagleder 

 Bjørn Erik Rygg Lunde  Trener/Lagleder 

J7  Åslaug Grotli  Trener/Lagleder 

 Mari T Solberg  Trener/Lagleder 

J8  Charlotte Løvås  Trener 

 Anette Pettersen  Trener/Lagleder 

 Stine Hammersborg  Hjelpetrener 

G9  Erlend Løkken  Trener 

 Kari Gutubakken Haug  Trener 

 Steffen De Wit  Hjelpetrener 

 Marijana Mikkelsen Hjelpetrener  

 Åshild Riise  Lagleder 

J11/12  Mari T Solberg  Trener 

 Jan Olav Steinshylla  Hjelpetrener/Lagleder 

G14  Erlend Løkken  Trener 

 Heidi Gaukstad  Lagleder 

K4 

Sosiale medier og synlighet: 

Lisa Staum. 

8.1.3 Møter og tilstelninger 

Det har vært avholdt 4 styremøter i 2024. 

 

 

8.1.4. Medlemmer 



Medlemmer pr 31.12.2024: ca.90 

Fordeling: 

6-åringer: 10 

G7: 9 

J7: 10 

J8: 18 

G10: 15 

J11/12: 14 

G14: 8 

Kvinner: 5 spillere fra Biri, 13 fra Moelv 

8.2.0. Økonomi 

Vi viser til vedlagte regnskap. 

8.4.0. Sportslige aktiviteter 

G/J 6 

I snitt 10 barn på trening én gang i uken. Det er fem voksne tilknyttet laget, hvorav to-tre deltar 

på hver trening (noe som er nødvendig). Vi har deltatt på én cup i februar, og skal 

forhåpentligvis melde på lag til cup i slutten av mars. 

Lise Ruttenborg 

G7 

Treninger og kamper 

· Oppstart: 14. oktober 

· Høst 2024: 

o 10 treninger på mandager 

o 3 kamphelger 

· Vår 2025 (per dags dato): 

o 7 gjennomførte treninger 

o 2 kamphelger 

 

Deltakelse og lagstatus 

· 9 spillere er aktive i laget pr. dags dato. 

· Ved sesongstart var det 10 spillere. 

· To trenere samarbeider godt og har deltatt på kort trenerkurs. 

Dugnad og inntektsbringende arbeid 

· Trenere og lagledere har hatt to loddbøker ute for salg. 

· Deltakelse i dugnad ved hjemmearrangement. 

 

Utfordringer og behov 

· Rutiner for hjemmearrangement: Etterspurt etter siste hjemmearrangement. 

o Forslag: Lage sjekkliste for opp- og nedrigging av hallen for å effektivisere dugnadsarbeidet. 

· Håndballbag med førstehjelpsutstyr: Har måttet låne en bag fra andre lag. Dette har variert fra 

en kamphelg til neste. 

o Forslag: Skaffe egen bag for laget eller få tydelig plass og merking. 

Veien videre 

· Fortsatt fokus på rekruttering og stabilitet i laget. 

· Utarbeide rutiner for hjemmearrangement. 

· Skaffe nødvendig utstyr, inkludert utsjekk/oppdatering av håndballbag med førstehjelpsutstyr. 



· Evaluere behov for ytterligere trenerkurs. 

Oppsummert: Laget har hatt en stabil aktivitet med god oppslutning på treninger og kamper. 

Trenerne samarbeider godt, men det er behov for bedre organisering av hjemmearrangement. 

Videre innsats kan rettes mot rekruttering og strukturering av dugnadsarbeid. 

Guro Kvam Nyheim og Bjørn Erik Rygg Lunde 

J7 

10 spillere. 

Treninger på mandager fra 17.00-18.00. Treningene består av lek og treningen med ball. Trenere 

Åslaug og Mari. Kamper ca 1.gang i måneden. Vi bruker ca 1,5 time i uken på planlegging, 

gjennomføring og evaluering. Kampdager går det ca 4-5 timer + kjøring til og fra. Fokuset er å få 

et sammensveiset lag som vi håper at skal fortsette å vise håndballglede i mange år fremover for 

Biri. 

Mari T. Solberg 

J8 

En gjeng på 17 jenter er med, 14 stk 2016 modeller og 3 stk 2015 modeller (med disp). Vi har 

trening en gang i uken, men ett bra oppmøte hver uke. I snitt mellom 13-17 spillere hver trening. 

Vi har hatt 6 kampdager med grei reiseavstand (Gjøvik, Biri, Hamar, Jorekstad, Søndre Land og 

Dokka) Vi har vært 3 faste voksne, i tillegg fått med ei jente på ungdomsskoletrinnet som synes 

det er gøy å bidra på treninger. (Utelukkende positivt) På kampdager har vi hatt bistand av 

enkelte fra foreldregruppen så vi klarer være 2 voksne rundt barna da de er 2 lag. Foreldregruppa 

er flinke til å bidra. Vi kan bli bedre til å få inn Politiattest fra flere, forbedringspotensial. 

Anette Pettersen 

G9 

Antall aktive spillere 

Ved sesongstart: 18 / Ved sesongslutt: 13 ( Noen har pause ) 

Trening og gjennomføring 

Støtteapparat: To hovedtrenere, to faste hjelpetrenere og en lagleder. Hovedtrenere planlegger 

trening annenhver uke. Bruker LearnHandball. Støtteapparat kommuniserer 

via en felles messengergruppe. Foreldre bistår med rigg og rydd ifm trening, fast rullering og 

påminnelse i arrangement på Spond. 

Kamper og turneringer 

Laget har har åtte kampdager denne sesongen, derav to hjemmearrangement med 

dugnad. 

Dugnadstimer 

Antall timer med planlegging og gjennomføring av trening, kamper og dugnad, samt 

kjøring tur/retur kamper: 

 

Trenere: 2 dager pr uke a 1,5t og kamper på 6 runder a 8 t. 

Lagleder: 2 dager pr uke a 1,5t og kamper på 6 runder a 8 t. 

Esimert gjennomsnittlig tidsbruk ila en sesong: 



· noen minutter Spond pr uke 

· 3 timer organisering av dugnad (lage lister, handle etc) 

· 6 kampdager med varighet 4-5 timer 

· 2 hjemmearrangement med varighet 6-7 timer 

· kjøring per bortekamper mellom 0,5-2 timer hver vei 

· tid brukt på dialog i messengergruppa 

Åshild Riise 

J11/12 

Antall spillere: 14, alder 11-13 år. Trening og gjennomføring: to treninger i uken a 1,5 og 1 t. 

Øvelser, styrke og kamptrening. Egne øvelser for keeperne. En oppmann Jan Olav og en trener 

Mari. Deler ofte på treningene. Spillere og foresatte har bidratt ved frafall av trener. Kamper og 

turneringer: kamper til oppsatte tider ca. hver 3. helg. Vi stiller to lag så langt vi kan grunnet 

mange spillere. Ønskelig med mye spilletid på hver spiller. Planlagt deltakelse på Moelven 

Beach Cup juni -25 og Straum Cup august -25. Før Beach cup planlegges det egne treninger for 

det og deltakelse i egen serie ila våren. Dugnadstimer: oppmann og trener bruker hver seg ca 3,5 

t i uken bare på trening (planlegging, gjennomføring og evaluering). Forberedelser til kampdager 

ca 1 t. Kampdager: 5-6 timer (pluss kjøring til/fra) på begge trenerne. Spond/beskjeder: 1 t i uken 

på JO. Trener 1-kurs på begge trenerne: 4 timer hver uke fra november til desember-24. 

G14 

G14 består av 8 spillere. Spillerne møter opp på kamp og trening så fremt de ikke er syke eller 

skadet. Gutta har to treninger a 1,5 timer i uka. I tillegg er det i snitt en kamp per helg. I 

begynnelsen av sesongen måtte vi stå over to kamper pga at vi ikke klarte stille lag. Etter det har 

gutta spilt alle oppsatte kamper, veldig ofte uten innbytter. De har jobbet hardt og utviklet seg 

godt som spillere og lag. De viser god innsats på alle kamper, og har per i dag vunnet de siste 9 

kamper på rad. 

På senhøsten ble det inngått et samarbeid med LFH09, noe som har vært svært positivt, både for 

treningsutbytte, kamper og sosialt. Vi låner spillere av hverandre når lagene ikke spiller 

samtidig, noe som har gjort at vi har opptil flere innbyttere per kamp. Guttene har felles treninger 

en gang i uka, og bytter på å trene i Biri og i Skogenhallen. De har blitt en god gjeng med et 

veldig godt miljø og det har utviklet seg nye vennskap på tvers. 

I tillegg har de fleste av guttene deltatt på en eller flere spillerutviklingssamlinger med spillere 

fra flere lag i regionen gjennom sesongen. 

Trener Erlend er med på hver trening og alle kamper, og har lagt ned mange timers arbeid i å 

skape et godt miljø og et lag som gjør hverandre gode. På hvert hjemmearrangement stiller alle 

foreldre opp på dugnad slik at vi får en god ramme rundt kampene våre. 

Per dags dato ligger gutta an til å nå sluttspill for G14 i som rent 13 årslag. 

Det er planlagt deltakelse på Fredrikstad Cup i juni. Videre skal vi ha et felles foreldremøte med 

LFH09 i mars for å planlegge for neste sesong, cuper og lufte interessen for beachcup/serie. 

Heidi Gaukstad 

 

K4 

Kvinnelaget er et samarbeidslag med Moelv og spiller i 4-divisjon. 



Dette er et sammensatt lag med Moelven i 4.divisjon både sesongen 23/24 og 24/25, men denne 

sesongen har det vært få spillere med fra Biri, så videre samarbeid må avgjøres etter sesongslutt. 

Merete Jostad 

8.4.1 Organiserte treninger i perioden 

Trening i flerbrukshallen mandager, tirsdager, onsdager og torsdager 

Mandag: G6 – J6 - G7 – J7 – J12 

Tirsdag: J8 – G9 – G14 

Onsdag: J12 

Torsdag: G9 – G14 

Kvinnelaget trener i Moelv på tirsdager og Biri på torsdager. 

Biri Il har i snitt 10 -13 treningstimer pr. uke + kamper, inkludert treninger med ulik inndeling av 

banestørrelse. 

8.5.0 Årsprogram- Gjennomføring 

Treningene er gjennomført etter planen. 

8.6.0 Årsprogram neste år 

· Vi vil gi tilbud til neste års 6-åringer, gjennom å initiere «kast ballen» med Biri Barneskole. 

· Oppstartsmøte for nye 6 åringer I løpet av oktober 2025 

· Felles foreldremøte med gruppemøter oktober 2025 

· Vi vil også jobbe videre for å få med de som ikke deltar på organisert idrett til å bli med på 

håndball. 

· Jobbe videre med innspill om Beach-bane i Biri Idrettspark mot hovedlaget. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Protokoll Årlig møte Biri IL Håndball 
 

Dato: 03.03.2025 

 

Til stede: 
Tom Grønstad, Anne Mari Melgård Bø, Roger Linnerud, Heidi Gaukstad, Bjørn Erik Rygg Lunde, Karianne Moen, 

Stine Hammersborg, Kari Gutubakken Haug, Mari Therese Solberg, Charlotte Løvaas, Anette Pettersen, Leif Bjarne 

Strandbakke, Erlend Løkken og Merete Jostad.  
1. Konstituering. 

Valg av dirigent og referent. 

Dirigent: Erlend Løkken  

Referent: Roger Linnerud 

Årligmøte`s representant, signering av protokoll: Kari Gutubakken Haug 

 

2. Godkjenning av innkalling og saksliste. 

 

Innkalling og saksliste godkjennes etter gjennomgang 

 

3. Årsberetning 2024. 

 

Årsberetningen er lest opp og tatt til etterretning 

 

4. Regnskap 2024. 

 

Gjennomgått og godkjent 

 

5. Budsjett 2025. 

 

Gjennomgått og godkjent 

6. Handlingsplan. 

 

Handlingsplanen ble revidert i styremøte i februar 2024. Planen tas opp til gjennomgang etter 

årsmøtet, og godkjennes i styremøtet. Lagledere og trenere involveres i prosessen med utforming 

av ny handlingsplan 25-27 

 

7. Innkomne forslag/saker. 

Det er ingen innkomne saker eller forslag. 

 

8. Aktivitetsavgift. 

Satser for 2024-25 er som følger: 

• 6-åringer: 300, faktureres etter jul 

• Intersportserien: 750,- 

• Aktivitets serien /kortbane: 1000,- 

• 11 år: 1100,- 

• Regionserien 12 år 1200,- 

• Regionserien 14 år 1400,- 

• Regionserien 16 år 1600,- 

• Junior og senior: 2000,-, faktureres i 2 perioder. 

Fra det året spilleren fyller 13 må det også betales lisens til Norges Håndballforbund. 

 

 

 

 

 



9. Valg. 

Vedtatt 

Valg Biri IL Håndball 2025 
Rolle Periode Hvem På 

valg 

Tar 

gjenvalg 

Nytt 

medlem 

Valgt for 

periode 

Leder 2025-

2026 

Jan Tore Telnes Ja Ja 
  

Kasserer 2025-

2027 

Roger Linnerud Ja Ja 
  

Nestleder* 

barnehåndballansvarlig 

2025-

2027 

Erlend Løkken* Ja Ja Ny rolle 25-27 

Styremedlem 2024-

2026 

Anette Pettersen Nei 
 

Ja 24-26 

Styremedlem, 

kioskansvarlig 

2025-

2027 

Mari Therese 

Solberg 

Ja Ja 
  

Styremedlem** 2025-

2027 

Heidi Gaukstad 
  

Ja 25-27 

Valgkomite 2024-

2026 

Charlotte Løvaas 
    

 

*Styret i Biri Il håndball med ber årlig møte om vedtak av rollen «Nestleder» inn i styret for å 

kunne ivareta kontinuitet ved sykdom og fravær. Velges for to år for å sikre at leder og nestleder 

ikke er på valg i samme periode. 

**Styret i Biri Il håndball ber årlig møte om vedtak for kunne ta inn et nytt styremedlem i takt 

med økning av medlemstall og oppgaver i organisasjonen. Styret oppfordrer også, dersom det er 

medlemmer til stedet som ønsker en plass i styret, om å tre frem. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 


